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Ditte Strandbygaard _X_ 
 
Martin Samsing _A_  
     
Hans Djuurhus _X_ 
 
Jesper Jørgensen _X_ 
 
Jørgen Skadhede _X_ 
 
Anders Poulsen _X_ 
 
Andrea H. Sørensen _A_ 
 
Christian Hirth  _A_ 
 
Kasper Kjærgaard _X_ 
 
 
Maria Frandsen _X_ 
 
Claus Møller  _X_ 
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Skolebestyrelsesmøde torsdag d. 2. december 2021 
kl. 18.00– 20.30 ONLINE 
 

 

Nr. Afsat 
tid 

Emne Bemærkninger 

01 10 
min 

Meddelelser 
a) lærere og 
pædagoger 
b) ledelsen  

 
a) Den sidste tid har været præget af Covid-19 og meget smitte på 
skolen. Nedlukningen gav både frustration over endnu en omstil-
ling  og også lettelse over at der blev gjort noget for at stoppe 
smitten. TA’erne tog hurtigt fat og koordinerede med deres team 
henover weekenden, så de fleste var klar til online undervisning 
om mandagen. 
 
b) Covid-19 har sat dagsordenen de sidste 14 dage, og heldigvis 
stilner det af med smitte på skolen. Lars, som er faglig leder har 
opsagt sin stilling, og skal være SFO-leder på Frederiksberg. Vi er i 
gang med overvejelserne omkring hvordan vi dækker stillingen, 
både på kort og lang sigt – bestyrelsen inddrages heri.  
Det skrider stille og roligt frem med byggeriet af vores udearealer; 
tidsfristen kan ikke helt overholdes, så vi håber/forventer de er 
færdige primo februar. Indskrivningen til kommende 0. klasser er 
i fuld gang og der er frist d. 5. december. 8. klasserne har haft et 
forløb med verdensmålene, og har arbejdet med at mindske bil-
trafikken i Gladsaxe. Muligvis bliver et eller flere af deres forslag 
realiseret i kommunen. Vi har ansat en ny sekretær, Sandra, som 
startede d. 1. december.  

02 30 KPI Vi gennemgik tallene for året. Der er ikke så meget at bemærke; 
tallene følger meget godt tendenserne fra de sidste år. 
 
Vi drøftede om vi skal have andre KPI’ere eller andre måder at 
følge udviklingen for eksempelvis fokusområderne. 

03 30 
min 

Skolens øko-
nomi 

Ganske kort gennemgang af forventningerne til i år, og budget-
rammen for det kommende år. Vi forventer et overskud på om-
kring 100.000, som vi kan overføre til næste år. Næste år får vi en 
million mindre end i år, da vi har en klasse mindre. Det kan vi godt 
få til at hænge sammen. 
 
I processen med det kommende budget, vil bestyrelsen med ind 
over de overordnede beslutninger, såsom hvor skal prioriterin-
gerne ligge, og hvordan kan vi styrke fokusområder. 
 
En mindre gruppe vil gerne med til at se detaljerne i budgettet, og 
lave oplæg til bestyrelsen om budget og prioriteringer; Jesper og 
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Anders deltager her, og Claus indkalder til et møde i januar, forud 
for kommende bestyrelsesmøde. 

04 15 
min 

Skolens mæl-
keordning 

Der er kommet et ønske om at der kan levere økologisk, laktosefri 
mælk på skolen. Claus fremlægger eventuelle konsekvenser for 
udvalget, og det besluttes om der skal ske en ændring. 
Det er lykkedes os at få tilført økologisk laktosefri mælk til det nu-
værende sortiment, så det gør vi. 

07 10 
min 

Evt.  

08 5 min Punkter til 
næste møde 

Hvordan følger vi vores fokusområder. 
Åben Skole 
Overvejelser omkring Faglig leder stillingen 
Økonomi 
Tilbagemelding omkring SFO undersøgelsen 

 
 


